
 

 

Број/Broj: 01/4-50-1-4-57/09   

Сарајево/Sarajevo, 19.11.2009.                                                                                                        

                      

 

                                  З А П И С Н И К 

 

са 57. сједнице Комисије за финансије и буџет 

Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ 

одржане 17. 11. 2009. године, у времену од 10.00 до 11.00 часова. 

 

Сједници Комисије присуствовали су чланови: Садик Бахтић, Велимир Јукић, Лазар 

Продановић, Бајазит Јашаревић и Салко Соколовић. 

Сједници нису присуствовали: Адем Хускић, Саво Ерић, Златко Лагумџија и Драго 

Калабић, чланови Комисије. 

Сједници су такође присуствовали: Џевад Некић, замјеник генералног ревизора из 

Канцеларије за ревизију институција БиХ, Ђинита Фочо, директорица Агенције за 

јавне набавке БиХ, Ивана Смиљанић, асистент за финансије и буџет при пројекту 

УСАИД ПСП у БиХ, Инеска Хуремовић, секретар Канцеларије посланика Јерка 

Иванковића Лијановића и Сефера Халиловића, Зоран Бркић, виши стручни сарадник из 

Сектора за односе с јавношћу ПСБиХ, те Жељко Космајац, секретар, и Мухамеда 

Хумачкић, стручни сарадник у Комисији.  

 

За сједницу је предложен сљедећи  

                     ДНЕВНИ РЕД 

1. Усвајање записника са 53, 54. и 55. сједнице Комисије; 

2. Разматрање Предлога закона о измјенама и допунама Закона о јавним 

набавкама БиХ - друга комисијска фаза (предлагач: посланик Бајазит 

Јашаревић); 

3. Поновно разматрање Предлога закона о допуни Закона о порезу на додату 

вриједност - прва комисијска фаза (предлагач: Клуб посланика СНСД-а); 

4. Разматрање Предлога закона о измјенама Закона о акцизама у БиХ – прва 

комисијска фаза (предлагач: посланик Јерко Иванковић Лијановић); 

5. Разматрање Деветомјесечног финансијског извјештаја Канцеларије за 

ревизију на дан 30. 09. 2009. године (подносилац: Канцеларија за ревизију 

институција БиХ); 

6. Текућа питања. 

 

Предложени дневни ред једногласно је усвојен. 

 

Ад. - 1.   Усвајање записника са 53, 54. и 55. сједнице Комисије 

Комисија је записнике са 53, 54. и 55. сједнице, без примједаба, једногласно усвојила. 

 

Ад. - 2. Разматрање Предлога закона о измјенама и допунама Закона о јавним 

            набавкама БиХ - друга комисијска фаза (предлагач: посланик Бајазит 

            Јашаревић) 



2 
 

Предсједавајући Комисије констатовао је да се Предлог закона разматра у другој 

комисијској фази, да су на Предлог закона благовремено четири амандмана поднијели: 

посланик Денис Бећировић - један амандман, и посланик Салко Соколовић - три 

амандмана, а затим отворио расправу о Предлогу закона и поднесеним амандманима. 

У расправи су учествовали чланови: Бајазит Јашаревић (као предлагач), Лазар 

Продановић и Велимир Јукић, те Ђинита Фочо, директор Агенције за јавне набавке 

БиХ. 

 

Након спроведене расправе, Комисија је једногласно усвојила сљедеће амандмане 

посланика Салкa Соколовића: 

Амандман I 

У члану 3. Предлога закона о измјенама и допунама Закона о јавним набавкама БиХ, 

који се односи на члан 5. Закона (Изузеће од примјене одредаба овог закона), у ставу 

(1) тачка г) и ставу (2), број “4” замјењује се бројем “3”. 

Амандман II 

У члану 10. Предлога закона о измјенама и допунама Закона о јавним набавкама БиХ, 

који се односи на члан 46. Закона (Конкурентски захтјев за достављање понуда), у 

ставу (3) ријечи: “у Службеном гласнику БиХ” замјењују се ријечима: “на веб-

страници Агенције”. 

Амандман III 

У члану 11. Предлога закона о измјенама и допунама Закона о јавним набавкама БиХ, 

који се односи на члан 46а. Закона (Додјела уговора у поступку конкурентског 

захтјева), у ставу (4) ријечи: “у Службеном гласнику БиХ” замјењују се ријечима: “на 

веб-страници Агенције”. 

 

Амандман I посланика Дениса Бећировића на члан 7. Предлога закона Комисија је 

једногласно одбацила. 

 

Потом је Комисија, са четири гласа “за” и једним гласом “уздржан”, прихватила 

Предлог закона о измјенама и допунама Закона о јавним набавкама БиХ са 

прихваћеним амандманима, те Представничком дому Парламентарне скупштине БиХ 

предложила његово усвајање. 

 

Ад. - 3. Поновно разматрање Предлога закона о допуни Закона о порезу на додату 

вриједност - прва комисијска фаза (предлагач: Клуб посланика СНСД-а) 

Предсједавајући Комисије констатовао је да Представнички дом, на својој 63. 

сједници, одржаној 04. 11. 2009. године, други пут није прихватио негативно мишљење 

Комисије о принципима Предлога закона, те га је вратио овој комисији на поновно 

разматрање и достављање новог мишљења Дому. Затим је отворио расправу о 

принципима Предлога закона и неопходности његовог доношења. 

У расправи су учествовали чланови Комисије: Садик Бахтић и Лазар Продановић. 

Комисија је на овој сједници трећи пут разматрала Предлог закона у првој комисијској 

фази, те након краће расправе, са једним гласом „за“ и четири гласа „против“, поново 

одбила принципе Предлога закона, предлажући Дому да их не усвоји из сљедећих 

разлога: 

Предлог закона којим је предложено ослобађање одређених добара од плаћања ПДВ-а 

није компатибилан са пореским ослобађањима предвиђеним директивом ЕУ, број 
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2006/112/ЕЦ - Council Direktive 2006/112/EC on the Common System of Value Added Tax, 

OJ L 347, 11.12.2006. године, у смислу да је за одређена добра наведена у Предлогу 

закона директива ЕУ предвидјела могућност увођења снижене стопе, док друга 

наведена добра подлијежу опорезивању по општој стопи.   

Због недостатка финансијске дисциплине у БиХ, нулта стопа ПДВ-а за предложене 

производе не би довела до крајњег циља, тј. смањења цијена тих производа према 

крајњем потрошачу, већ до преливања добити у корист продавача.  

 

Ад. - 4. Разматрање Предлога закона о измјенама Закона о акцизама у БиХ – прва 

комисијска фаза  (предлагач: посланик Јерко Иванковић Лијановић) 

Предсједавајући Комисије констатовао је да предлагач закона није присутан, да је 

Управни одбор Управе за индиректно опорезивање БиХ, 05. 11. 2009. године, доставио 

негативно мишљење на Предлог закона, те отворио расправу о принципима Предлога 

закона и неопходности његовог доношења. 

У расправи су учествовали чланови Комисије: Велимир Јукић, Бајазит Јашаревић и 

Садик Бахтић. 

Након краће расправе, Комисија једногласно није прихватила принципе Предлога 

закона, предлажући Дому да их не усвоји из сљедећих разлога: 

Управни одбор Управе за индиректно опорезивање БиХ није подржао Предлог закона 

о измјенама Закона о акцизама у БиХ, предлагача посланика Јерка Иванковића 

Лијановића, као ни начин расподјеле прихода који је предложен у Предлогу закона јер 

је у супротности с начином како је то нормирано системом индиректног опорезивања. 

Ад. - 5. Разматрање Деветомјесечног финансијског извјештаја Канцеларије за  

            ревизију  на дан 30. 09. 2009. године (подносилац: Канцеларија за 

            ревизију институција БиХ) 

Кратко образложење Деветомјесечног финансијског извјештаја Канцеларије за 

ревизију институција БиХ на дан 30. 09. 2009. године дао је Џевад Некић, замјеник 

генералног ревизора. 

Предсједавајући Комисије отворио је расправу о овој тачки дневног реда у којој је 

сугестију на назив једне ставке финансијског прегледа, прецизније ставке „Накнаде 

трошкова запослених и скупштинских заступника“, дао Лазар Продановић. 

Потом је предсједавајући констатовао да је Комисија Деветомјесечни финансијски 

извјештај Канцеларије за ревизију институција БиХ на дан 30. 09. 2009. године 

примила к знању. 

 

Ад. - 6. Текућа питања 

-Радионица о теми: „Предлози буџета институција одбрамбеног и 

безбједносног сектора на нивоу БиХ за 2010. годину“, Тузла, 19. и 20. 11. 

2009. године 

Секретар Комисије усагласио је са члановима Комисије ставове у вези с учешћем на 

споменутој радионици, којој би требало да присуствују: 

- Садик Бахтић 

- Лазар Продановић 

- Велимир Јукић  

- Бајазит Јашаревић и секретар Комисије Жељко Космајац.  
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-Организовање посебне сједнице посвећене Министарству одбране БиХ у 

вези с реализацијом ревизорских препорука за 2008. годину као и 

препорука из претходних година 

Секретар Комисије информисао је чланове Комисије о плану и досадашњим 

активностима секретаријата Комисије на реализацији закључка о организовању 

посебне сједнице посвећене Министарству одбране БиХ. 

 

      Секретар Комисије                    Предсједавајући Комисије 

         Жељко Космајац                 мр Садик Бахтић 


